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ZÁPISNICA 

Z 3. ZASADNUTIA KOMISIE PRE ŠKOLSTVO 

OZ V KVETOSLAVOVE 

KONANÉHO DŇA 26. 06.  2023 O 17:00 HODINE  

V ZASADAČKE OBECNÉHO ÚRADU OBCE KVETOSLAVOV 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Členovia komisie: p. Balková, p. Frátriková, p. Krajčír, p. Novák, p. Toman, p. Horváth 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa 

2. Schválenie programu 
3. Návrh obchodnej spoločnosti MKs-Ing.Kašša Milan, s.r.o.k zriadeniu ďalších dvoch tried ZŠ 

pre šk. rok 23/24 

4. Obchodná ponuka rovnakej spoločnosti na odpredaj budovy Elokovaného pracoviska (tzv. 
hygienický filter) 

5. Diskusia 
 

K bodom č. 1, č. 2 

 

Zasadnutie komisie pre školstvo otvoril a viedol predseda komisie p. Horváth. Úvodom 

všetkých zúčastnených privítal a skonštatoval, že komisia má prítomnú nadpolovičnú väčšinu 

členov a je uznášaniaschopná. 

Prítomní boli oboznámení  s návrhom programu a návrhom zapisovateľa a overovateľa. 

 

Overovateľ zápisnice: p. Novák 

Zapisovateľ: p. Horváth 

 

Do programu bol návrh doplnený bod č. 5 Aktuálna informácia k výberovému konaniu na 

pozíciu riaditeľa ZŠ. 

Bod č. 5 Diskusia bol prečíslovaný na bod 6. 

 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa 

2. Schválenie programu 

3. Návrh obchodnej spoločnosti MKs-Ing.Kašša Milan, s.r.o. k zriadeniu ďalších dvoch tried 

ZŠ pre šk.rok 23/24 

4. Obchodná ponuka rovnakej spoločnosti na odpredaj budovy Elokovaného pracoviska (tzv. 

hygienický filter) 

5. Aktuálna informácia k výberovému konaniu na pozíciu riaditeľa ZŠ. 

6. Diskusia 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: p. Balková, p. Frátriková, p. Krajčír, p. Novák, p. Toman, p. Horváth 

Za: 6 

Proti: 0 
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Zdržal sa: 0  

 

K bodu č.3 

 

Predseda komisie informoval prítomných o obchodnej ponuke spoločnosti MKs-Ing.Kašša 

Milan, s.r.o., (ďalej len MKs) ktorá vlastní budovy Elokovaného pracoviska ZŠ, v ktorých je 

aktuálne ZŠ v podnájme. Ich ponuka spočíva v povolení zo strany obce k výstavbe 12 bytov na 

2. nadzemnom podlaží v budove s.č. 648, čiže nad triedami Elokovaného pracoviska. Výmenou 

za tento krok od obce by bolo odpustenie nájmu za obidve budovy Elokovaného pracoviska. 

Podľa slov pána Horvátha sa jedná o cca 130tis €. Škola by teda v budúcom šk. roku, teda od 

1.9.2023 do 31.8.2024 platila len energie. 

Keďže sa jedná o obrovský balík peňazí a dlh škole kontinuálne rastie, nie je iná možnosť. 

Zásadným atribútom v tomto je ešte extra doplnok o dobudovaní dvoch tried pre šk. rok 23/24. 

Tým, že škola nedisponuje dostatočným počtom tried pre nadchádzajúci rok, je toto aktuálne 

jediná cesta, ktorá nebude obec nič stáť, budeme sa vedieť v priebehu roka vyrovnať 

z kumulovaným dlhom a školu finančne stabilizovať. 

Pani Frátriková poukázala na to, že 12 bytov prinesie nových prisťahovalcov, ktorí opäť zvýšia 

tlak na miesta v ZŠ. Pán Krajčír podotkol, že v už realizovaných dvoch bytoch, na ktoré už 

súčasťou budovy sú, bývajú zamestnanci firmy MKs a  deti v školskom veku v spoločnom 

ubytovaní nie sú. 

Pán Horváth doplnil, že OZ zvažovalo aj iné alternatívy, či už kontajnerové triedy, alebo inú 

obec, po zvážení všetkých možností, toto vychádza ako najlepšia možnosť. 

 

Komisia preto rozhodla ODPORUČIŤ schváliť zmluvný dodatok k nájomným zmluvám medzi 

obcou Kvetoslavov, Základnou školou Kvetoslavov 266 a firmou MKs. 

Členovia ale vyzvali, aby boli zmluvy riadne skontrolované, aby sme sa vyvarovali chybám 

z minulosti. 

 

Prítomní: p. Balková, p. Frátriková, p. Krajčír, p. Novák, p. Toman, p. Horváth 

Za: 6 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu č. 4 

 

Pán Horváth informoval prítomných o ďalšej ponuke MKs, ktorá ponúkla budovu Elokovaného 

pracoviska s.č. 178 k odpredaju. Ich ponuka je ale podmienená zaradením 3 bytoviek 

s celkovým počtom 36 bytov do ÚPN obce. Bytové domy by mali stáť oproti budovám školy 

na parcelách č. 426/2 a 422/4. 

Odkúpna cena budovy by pre obec bola len účtovnej hodnote 580tis €. 

Pani Frátriková namietala, že treba skúsiť vyrokovať viac. Pán Krajčíl ale informoval, že na 

osobnom stretnutí zástupcu firmy MKs a poslancov OZ odznelo, že toto je jediná a finálna 

ponuka. Poslanci OZ pán Krajčír, pán Novák a pán Horváth informovali, že sa stretli a rokovali 

mnohokrát a toto je dobrá možnosť pre obec ako nadobudnúť nehnuteľnosti do majetku 

a vyriešiť kapacitné možnosti ZŠ.  
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Členovia informáciu vzali na vedomie. 

 

 

Prítomní: p. Balková, p. Frátriková, p. Krajčír, p. Novák, p. Toman, p. Horváth 

Za:  

Proti:  

Zdržal sa:  

 

K bodu č. 5 

 

Pán Horváth informoval o prebiehajúcom výberovom konaní na pozíciu riaditeľa ZŠ. Zatiaľ sa 

do výzvy nikto neprihlásil. V predchádzajúcej výzve, v ktorej bol len jeden uchádzač, nebol 

nikto odporučený. Pán Toman ako predseda Rady školy informoval, že vtedajší kandidát pán 

Papuga nedostal v tajnom hlasovaní žiadny hlas. 

Pán Horváth informoval, že pán Papuga sa opäť informoval na možnosť účasti vo výberovom 

konaní. Aktuálne poverená pani riaditeľka sa vyjadrila, že ešte potrebuje čas na rozmyslenie 

a nie je si istá, či sa do výberového konania zapojí. 

 

K bodu č. 6 

 

V diskusii oznámila pani Balková, že v časti Nová Tulipa napriek slávnostnému odovzdaniu 

multifunkčných ihrísk sú tieto stále zabezpečené vysiacim zámkom. Že tam v rámci vychádzky 

so žiakmi už niekoľkokrát boli a priestory by radi využili, ale nie je to možné. 

Pán Horváth informoval, že aj keď prebehlo „slávnostné otvorenie“, ihriská nemajú kolaudačné 

rozhodnutie, čiže nie je možná ich bezpečná prevádzka. 

 

 

Na záver predseda komisie prítomným poďakoval za účasť, konštruktívnu diskusiu 

a zasadnutie ukončil. 


